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Til stede var representanter for følgende klassetrinn: 
1.trinn 
2.trinn 
3.trinn 
4.trinn 
5.trinn 
6.trinn 
8.trinn 
9.trinn 
10.trinn 
 
1. Foreldre- og elevundersøkelsen 
Rektor gikk gjennom resultatene. Presentasjonen ligger vedlagt. 
 
Svarprosent på 33,1% på foreldreundersøkelsen er veldig bra, siden begge foreldrene er invitert til 
å svare. 
Skolen er generelt godt fornøyd med resultatene. Det er noen punkter som får lavere score: 
*Hvordan kan foreldrene hjelpe barnet med skolearbeid hjemme, tips fra skolen. 
*Hvordan håndterer skolen mobbing. (Mange fornøyde, men mange svarer «vet ikke», eller har 
ikke synspunkt) 
*Skolehelsetjenesten (Også her svarer mange «vet ikke», ellers mange fornøyde)  
 
Elevundersøkelsen (fra 5. - 10. trinn) 
Bra svarprosent 
Plukker ut temaer de jobber med og har fokus på punktene som ligger på score under 4. 
De ulike trinnene jobber med resultatene for sitt trinn. 
 
 
2. Evaluering av skoledagene på gult nivå 
Skolen opplever at de håndterer hverdagen på gult nivå på en god måte, men føles kjedelig å 
måtte være så strenge mellom 9-15, mens de trener og er på aktiviteter på tvers av trinnene på 
fritiden. Det har vært en del smitte på ulike trinn de siste ukene. 
Bra og ryddig at foresatte får meldingene på skooler med instrukser når det har vært smitte på 
trinnene.  
 
3. Det planlegges for temakveld ila våren og den gjennomføres digitalt. Det er ikke bestemt tema 
enda, så det er åpent for innspill. 
 
4. Evt 
FAU er innvilget kr 300.000 til oppgradering av skateparken. Det ønskes et styre som skal holde i 
trådene på prosjektet. Ta kontakt med Linn eller Mona hvis dette er av interesse. 
 
Bursdager kan holdes i gymsal, festsal, kantine og utekjøkken hvis ønskelig. Ta kontakt med 
skolen. 
 
Ny skole. Hvor står saken? Vedtak fattet om bygging av ny skole, men oppstart er ikke fastsatt 
enda.  
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